
Zápis č. 22/20 ‐23 (268) 
z řádného zasedání Akademického senátu FCH VUT  

konaného 19. dubna 2022, 14:30 hodin 
zasedací místnost děkanátu FCH VUT, E519 

 
Přítomni:  Adamczyková, Diviš, Kalina, Komendová, Kouřilová, Krouská, Lindovský, Pilátová 

(část), Přikryl, Sedláček, Smilek, Vacula, Zahrádka. 
Omluveni:    Pořízka, Obruča 
Hosté:     Hladík, Dzik, Vala, Vašinová Galiová, Veselý, Weiter. 

Program: 

1. Zahájení zasedání 
2. Informace od vedení FCH VUT 
3. Různé 

 
AD 1) – Zahájení zasedání  

Předseda  AS  FCH  zahájil  zasedání  a  dotázal  se,  zda  někdo  má  připomínky  k navrženému 
programu; nikdo se nepřihlásil – proběhlo hlasování.  
Hlasování:   

  Pro:     12 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Dnešní zasedání bude probíhat dle navrženého programu. 
 
Zápis  č.  266  byl  členům  Akademického  senátu  zaslán,  další  připomínky  nebyly;  proto 
proběhlo hlasování o schválení zápisu. 

Hlasování:   

  Pro:     12 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Zápis č. 266 byl schválen. 

 

Zápis č. 267 byl členům Akademického senátu rovněž zaslán, další připomínky nebyly; proto 
proběhlo hlasování o schválení zápisu. 

Hlasování:   

  Pro:     12 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Zápis č. 267 byl schválen. 

 
AD 2) – Informace od vedení Fakulty chemické VUT  
Přichází dr. Pilátová 

Předseda AS FCH předal slovo děkanovi fakulty. 

 

Prof. Veselý 

 Informoval o připravovaných a podávaných projektech FCH   

 Informoval o plánovaných rekonstrukčních pracích na FCH (podlahy, výměna rozvodů 
v objektech D+F, výměna kompresoru, zprovoznění dieselagregátu na výrobu záložní 
elektrické energie) 



 
 

 2

 Informoval  o  nedávném  požárním  poplachu  na  FCH,  proběhla  diskuse  o  možné 
realizaci požárního cvičení 

 

AD 3) – Různé 

Doc. Diviš: 

 Informoval o průběhu posledních zasedání AS VUT  

 Informoval o problematice archivace dokumentů související s výukou v semestru 

Dr. Sedláček: 

 Vznesl  dotaz,  do  jaké míry  se  zvýšení  cen  elektrické  energie  promítne  do  rozpočtu 
FCH VUT  

–  odpovídá  děkan  FCH,  prof.  Veselý:  navýšení  se  projeví  na  provozních  nákladech 
fakulty, ale nepředpokládá se zásadní dopad na rozpočet. 

 Vznesl dotaz ohledně OA fondu VUT a problematiky nakladatelství MDPI  

– odpovídá prorektor VUT prof. Weiter: prostředky v OA byly navýšeny, podpora platí 
pro publikování v Q1, lze čerpat na publikování v MDPI, ale je třeba pozor na GAČR ‐ 
zde nemusí být vždy hodnoceny publikace v časopisech MDPI pozitivně. 

 

Další příspěvky do diskuze nezazněly, předseda AS FCH poděkoval všem za účast a připomněl 
termín příštího zasedání Akademického senátu: 10. května ve 14:00 hodin  

Brno, 21. 4. 2022           
      
 
 
.....................................                                                                ..…………………..………………………. 
   Bc. Jan Zahrádka              prof. Ing. Stanislav Obruča, Ph.D. 
 Předseda SK AS FCH                  Předseda KAP AS FCH   
                    
 
 
         ………………..…………………………. 

doc. Ing. Pavel Diviš, Ph.D. 
Předseda AS FCH 

 
 


